
Snowblower bounces up and down when ingesting snow or is in the up position. 
-Improper auger position. Make sure the ends of the 2 augers are positioned at 180 degrees from one and another when 
replacing the shear bolts. If augers are not positioned properly (ex: the 2 ends of augers are together like the figure in 
red) this may cause damage to the gearbox, because if the snowblower accidentally picks up a large object between the 
2 ends of the augers, the object may come and hit the main gearbox input shaft from underneath and may break the 
shaft or the gearbox’s casing. See figure in green for the proper installation. 

 

La souffleuse bondit de haut en bas quand elle broie la neige ou est en position 
relevée. 

-Mauvais positionnement des vis. S’assurer que les 2 bouts des vis sont à 180 dégrée l’une de l’autre quand vous 
remplacez les boulons de sécurité. Si les vis ne sont pas positionnées correctement (ex : les 2 bouts des vis sont côte à 
côte comme dans la figure en rouge) ceci peut causer des dommages a la boîte d’engrenage, parce que si la souffleuse 
ramasse un gros objet entre les bouts des 2 vis, l’objet peut venir frapper l’arbre d’entrer de la boîte d’engrenage par-
dessous et peut casser l’arbre ou le boîtier de la boîte d’engrenage. Voir figure en vert pour l’installation approprier. 
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